
Geachte raadsleden, 
 
Deze brief schrijf ik naar aanleiding van de voorgenomen sluiting van Egbert ter Veens geitenhouderij. 
Ik ben intolerant voor koemelkeiwit maar kan wel geitenmelk verdragen. Na diagnose ben ik op zoek 
gegaan naar een plek waar ik melk kan kopen waarbij het welzijn van de dieren heel belangrijk is, en 
die vond ik bij Egbert. Zijn geitenlammeren blijven bij de moeders ook al is er dan minder melk voor 
Egbert. Ze worden niet elk jaar drachtig. De dieren leven daar in goede zorg een goed leven met 
ruimte en aandacht voor het milieu. De gemeente heeft zelf gezegd dat dit past binnen het beeld dat 
ze graag ziet. Ik vind het onbegrijpelijk, heel verdrietig en ook een signaal dat de gemeente niet goed 
luistert naar en maatwerk levert voor haar inwoners dat dit bedrijf nu moet sluiten omdat het over 
één kam wordt geschoren met de geitenhouderijen waar ik uit keuze geen klant wil zijn. Alle naaste 
buren daar hebben vee. Er is geen onderzoek waaruit blijkt dat Egbert met zijn zestig geiten (tien keer 
minder dat de gerefereerde onderzoeken!) een gevaar voor iemand anders vormt. Er is veel 
onderzoek waaruit blijkt dat zijn manier van werken een goed idee is voor een duurzame toekomst. 
Niet alleen de geiten, maar ook de verbinding met (buurt)bewoners, de bijna circulaire landbouw met 
groente, kippen en varkens.  
Daarnaast wordt mij en andere mensen de mogelijkheid ontnomen om lokaal een duurzaam product 
te kopen, met als enig alternatief of geen melk meer of meewerken aan precies die bedrijven die de 
gemeente niet in haar eigen gebied wil hebben. De gemeente heeft regels nodig, uiteraard. Maar 
toch altijd in dienst van de bewoners, en niet gericht tegen de bewoners omdat er onwil of 
onvermogen is om maatwerk te leveren?  
 
Met vriendelijke groet,  
 


